
Referat af bestyrelsesmøde 10.09.2018 hos formanden. 

 

Lizzi Otte har trukket sig fra bestyrelsen.  Suppleant har vi ikke kunnet nå at indkalde.  

Til stede: Kirsten Gandløse, Peter Bach Nicolajsen, Dorthe Christoffersen, Jørgen Nielsen 

 

1. Kassereren fremlagde et oplæg til financiering af 1. store etape af renoveringen 

(Koldtvandsrør, faldstammer og elastiske fuger). Oplægget blev godkendt til fremlæggelse 

på ekstraordinær generalforsamling, der forventes afholdt ca. uge 43. Der skal nu 

fremsendes et egentligt lånetilbud fra banken. 

2. Simon er flyttet og har opsagt sit arbejde som vicevært. Formanden sætter opslag op om 

den ledige stilling, så vi først hører, om der er interesserede blandt beboerne. 

3. Formanden bestiller blikkenslager til at få repareret de steder, hvor tagrenderne er utætte, 

da det ikke kan vente 5 år til næste etape af renovering. 

4. Fliserne mod Ejerforeningen 75-79 er gamle, ligger skævt og skal skiftes. Vi prøver at gøre 

det til emne for en arbejdsdag. 

5. Der har været slip i udsendelse af referater til eksterne ejere, så det vil formanden tage sig 

af. 

6. Nogle mister/forlægger deres vaskekort. Det koster 100 kr. at få et nyt (Se opslagstavlen) 

7. Simon fik overrakt en afskedsgave af bestyrelsen med tak for veludført arbejde 

8. Lizzi har ønsket at trække sig fra bestyrelsen. Vi siger mange tak for indsatsen i tiden. 

 

Ref. Jørgen Nielsen 


